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Møde med Vestervangsfonden den 11. maj 2010 
 
Fra Vestervangsfonden deltog Kjeld Nielsen 
Afbud fra Hans Kongsgaard Nielsen 
Fraværende Iben Hempel 
 
Fra Rideklubben Vestervang deltog bestyrelsen. 
 
Klubben handlingsplaner (se næste side) blev gennemgået med repræsentanten fra 
Vestervangsfonden.
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Handlingsplan for Rideklubben Vestervang 
 
 
Situation 2010 
 

- Klubben fik på generalforsamlingen 11. februar ny formand. Fem 
bestyrelsesmedlemmer fra den gamle bestyrelse fortsatte, to nye medlemmer 
indtrådte i bestyrelsen 

- Driftudvalget gik i opløsning marts 2010. Et nyt driftudvalg består nu af tre 
bestyrelsesmedlemmer. 

- Sund økonomi 
- Stigende medlemstal 
- Faldende antal bokslejere 

 
 
Tiltag kortsigtet 
 

- Stævnedatoer fastlagt et år frem 
- Der arbejdes på flere og bedre folde 
- Ny ridehusbund skal gøre det attraktivt at have hest på Vestervang 
- Ryttemærkeundervisning 
- Påskearrangement 
- Deltagelse i den lokale sommerfest 

 
 
Tiltag på længere sigt 

 
- Indvendig istandsættelse af stalde 
- Dræning af området 
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Med udgangspunkt i handlingsplanen vil vi arbejde for at 
 

- få flere bokslejere på Vestervang 
- få flere medlemmer i Rideklubben 
- udvikle unge og voksne i deres forhold til heste 
- fastholde den gode stemning  
- være åbne og imødekomne for forslag som kan udvikle stedet og forholdet til 

lokalområdet 
- opmuntre børn og unges interesse for heste og pleje af dem 
- have åben intern kommunikation 
- føre åben dialog med alle, det være sig naboer, bokslejere, Vestervangsfonden, 

medlemmer, sponsorer 
 
 
 

Målepunkter 
 

- Antal medlemmer skal være stigende 
- Antal bokslejere skal være stigende 
- Likviditet skal øges 

 
 
 
Fremtiden 
 
Styrker 

- Konstruktionen med fonden (bokslejere har stor indflydelse) 
- Store folde, mange folde 
- Godt ridehus med ny bund 

 
Muligheder 

- Stort potentiale for udvidelse af antal bokslejere 
- Gode faciliteter til afholdelse af arrangementer som ikke har med heste at gøre, 

f.eks. udlejning af ridehus til hundeklub 
- Samarbejde med andre foreninger i byen, f.eks. menighedsråd, sommerfestudvalg 
- Ryttermærkeundervisning 

 
Problemer 

- Få ’trækdyr’ (det kræver rigtig mange timer at være i bestyrelsen) 
- Mudder 
- Tomme bokse 

 
Trusler 

- Økonomi 
- Opsigelse af bokse 
- Tidsforbruget til drift af stedet. Ridning er en hobby som er mere tidskrævende end 

de fleste andre hobbyer. Hvis det kræves at der lægges endnu flere timer til drift, 
kan vi risikere at nogle vælger at flytte deres hest. 
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Ønsker til forbedringer  
 

- Dræning af foldområderne og kildespring i plænen ved ridebanen 
- Reparation af utæt tag i Stald 1 
- Reparation af ydervægge, især på Stald 2 
- En ny opvarmningsform i rytterstuen. Varmepumper er den bedste løsning. 
- Brandsikring af staldene 
- Vinduer i rytterstue 
- Vindskeder på ridehus trænger til vedligehold 

 


